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Forældrerepræsentanter:  

Camilla Valsted, Hanne Schmidt, Janni Frandsen, Julie Kjellberg, Ouafae Kharbouch Dalsgaard, Christian 

Harpsøe, Lene Dietrich og Kim Wilde  

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Anne Jensen og Mette Gill 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Per Danielsen, Lone Jørring og Allan E. Laurents 

 

Børne- og Skoleudvalget: 

 

Flemming Lunde Østergaard Hansen   

 

Afbud:  

Christian Harpsøe, Trine Blomberg, Julie Kjellberg, Ouafae Kharbouch Dalsgaard, Christian Harpsøe, 

Flemming Hansen. 

 

 

Mødet begyndte med en stor anerkendelse til Janni for hendes indlæg om skolebestyrelsens arbejde på det 

fælles forældremøde. 

 
 

Herefter bød Allan velkommen til lærer Anne Jensen, der vikar for lærer Trine Blomberg for en periode. 

 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 

 
2. Valg af dirigent. 
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 Janni blev valgt. 

 

3. Godkendelse af referat af Skolebestyrelsesmøde den 15. august 2019. 

 
 

4. Sager fra forældre til Skolebestyrelsen.  

Status på klassernes brug af komfurer, samt overblik over Skovmoseskolens elever med behov for akut 

og/eller permanent brug af medicin. 6 klasser har komfur, der etableres afskærmning eller mulighed for 

centralt afbryder. 

Alle klasser har udfyldt medicinskema med oplysninger. Særlig problematik vedr. aflastning, anbefaling af 

en særskilt taske til transport af medicin.  Lejrskole eller koloni kræver lidt mere info, da det er hele døgnet. 

Der er også en problematik vedr. medicinering under kørslen, undersøges. Ledelsen udarbejder en 

retningslinje vedr. medicinhåndtering på Helhedstilbuddet Skovmoseskolen. 

 

SB ønsker en tilbagemelding på ”på undervisning på tværs om mandagen”. 

 

Undervisning i klasser, sammen med elever og forældre kan godt udbredes. Kunne også være åbne 

værksteder f.eks. yoga, Fab-lab til forældremødet. 

 

5. Skolelørdagen (sidste lørdag i november).  

Større fokus på pædagogisk indhold, frem for produktioner, samt medarbejderønske om ”en mindre” 

brugerbetaling. Set fra et elevsynspunkt, kan det give god mening at modtage betaling som en del af 

oplevelsen. Ok fra SB til en mindre betaling til div. produkter. 

 

6. Hjælp til forvaltningsmæssig diskussion vedr. differentierede takster.  

Skovmoseskolens takster vedbliver med at falde (i henhold til KKR-aftaler). Ny indskrevne elever på 

skolen, har større og større behov for stilladsering. Ledelsen har fået til opgave at beskrive en fremtidig 

takststruktur, således PPR-kommuner ikke ”sender” deres elever til Skovmoseskolen til en billigere og 

billigere pris.  

 

Allan fremlagde et notat ”tanker om differentierede takster” og efterlyste indspark og gode ideer. Følgende 

gode ideer/tanker kom frem og blev diskuteret. 

 

 Se efter inspiration på tilbudsportalen.dk 

 Kan udvikle sig til en kompliceret sag mht. diskussioner med kommuner. 

 Kan medvirke til en opdeling i forskellige niveauer, autismegruppe etc. 

 Er der en konkurrence mellem kommuner? 

 Kan det give en skævvridning af den pædagogiske indsats? 

 Hvem vurderer den differentierede takst? 

 Måske kan VISO være ind over som uvildig instans? 
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 Etisk aspekt skal indtænkes. 

 Brug SB til feedback. 

 

7. Skovmoseskolens kommunikationsstrategi version 1.0:  

Vi skal i første omgang kategorisere og præcisere hvilke overskrifter Skovmoseskolen skal have i vores 

kommunikationsstrategi – her lidt hjælpekommentarer, på næste møde går vi mere indholdsmæssigt i 

dybden med de forskelige overskrifter: 

 

A) Metabetragtninger ift. kommunikation personale/elever, forældre-personaler mv. (etik, teoretiske 

betragtninger, low arousal, anerkendende tilgang osv.) 

B) Skriftlig kommunikation mellem skole/forældre 

C) Brug af klassetelefon 

D) Youtube, Facebook 

E) Elektroniske hjælpemidler (Ipads som kontaktbog mellem skole og hjem) 

F) Sikkert mange flere 

 

Brainstorm, følgende udsagn kom frem til debat på kommende møder: 

 

 Kontakten til omverdenen, gøre opmærksom på os selv, hvordan opfatter omverdenen os. 

 Formål, fakta ark, strategi. 

 Oprette lukket facebookgruppe?  

 Ekstern kommunikation. 

 Skelnen mellem strategi og plan. 

 Arbejdsgrupper på næste SB-møde. 

 

  

8. Meddelelser:      

a) Formanden: 

Formandsmødet aflyst. 

 

b) Ledelse:  

Herunder ønske om forældredeltagelse til ansættelsessamtaler for lærere mandag den 23. september 

2019 kl. 12.00-17.00. Janni vil gerne deltage, melder tilbage i morgen 18.september.  

 

Samtalesaloner med Skoleforvaltningen TI, Fremtidens skole og Læringsfællesskaber for alle. 

 

c) Medarbejderrepræsentanter: 

 

 

9. Evt.  

Tak for en rigtig god sensommerfest, husk nu maden på indbydelsen. 
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Med venlig hilsen 

Og vel mødt 

Allan E. Laurents & Hanne Schmidt 
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